



Sayın Yetkili,

Türkiye'deki Fildişi Sahili Cumhuriyeti Büyükelçiliğinin kuruluşundan bu yana ilk kez 15 ve 16 Aralık 2017 tarihleri arasında, Türkiye'de, Ankara'da, "**Fildişi Sahillerini tanımak: İş Fırsatları ve Turizm**" temasıyla, "**Fildişi Sahilleri keşfedilmesi günleri**" düzenleyeceğini bildirilmekten onur duyar.

Bu vesileyle Fildişi Sahillerinden Devletin en üst düzey Yetkilileri ve iş dünyasının Uzmanları, Fildişi Sahilindeki yatırım koşulları ve sektörlere göre iş fırsatları hakkında konuşmalar yapacaktır.

Fildişi Sahillerinde yatırım ve iş imkanlarıyla ilgilenen ve konferansa katılmak isteyen Türk şirketleri, Türk iş adamlar ve Türk iş kadınlar, resmi davetleri almak için, 30 Kasım 2017 tarihinden önce ekteki listeye kayıt yaptırıp aşağıdaki irtibat adreslerine göndermeleri rica olunur:

E-posta : [fildisikonferans@gmail.com](mailto:fildisikonferans@gmail.com)

Tel : 0090 312 446 01 14 / 0090 312 446 01 15

Fax : 0090 312 446 01 16

Sadece acil durumlarda: 0090 539 712 33 98

Saygılarımla,

Fildişi Sahilleri Büyükelçiliği



*Yacouba ATTA*  
Ambassadeur

Sir / Madam,

The Embassy of the Republic of Côte d'Ivoire in the Republic of Turkey will organize the "**Discovery days of Côte d'Ivoire**", on **December 15 and 16, 2017**, in Ankara, Republic of Turkey, with the theme: "**Knowing about Côte d'Ivoire: Business Opportunities and Tourism**". This will be the first of its kind since the embassy was established.

On this occasion Decision-makers of the Administration and Experts of the business world of Côte d'Ivoire will give speeches on sectors and business opportunities, as well as investment conditions and facilities in Côte d'Ivoire.

Companies, businessman and businesswoman are kindly requested to express their will to participate to this event by filling the attached form before 30th November 2017 and send it back to the following contact.

E-mail : [fildisikonferans@gmail.com](mailto:fildisikonferans@gmail.com)

Tel : 0090 312 446 01 14 / 0090 312 446 01 15

Fax : 0090 312 446 01 16

Only for emergency: 0090 539 712 33 98

Best regards,

Embassy of Côte d'Ivoire in Turkey

Monsieur / Madame,

L'Ambassade de la République de Côte d'Ivoire en République de Turquie organisera pour la toute première fois, depuis son ouverture, des **“Journées découverte de la Côte d'Ivoire”**, les **15 et 16 décembre 2017**, à Ankara, République de Turquie, avec pour thème : « **Connaître la Côte d'Ivoire : Opportunités d'affaires et Tourisme** ».

A cette occasion des Experts et Décideurs de l'Administration et du monde des Affaires de la Côte d'Ivoire donneront des communications sur les secteurs et les opportunités d'affaires, ainsi que les conditions d'investissements en Côte d'Ivoire.

Les Opérateurs économiques en Turquie intéressés par la Côte d'Ivoire sont donc invités à manifester leur intérêt à participer à ces journées en s'inscrivant sur la liste jointe à ce courriel et de le faire parvenir aux contacts et adresses suivants, au plus tard le 30 novembre 2017:

E-mail : [fildisikonferans@gmail.com](mailto:fildisikonferans@gmail.com)

Tel : 0090 312 446 01 14 / 0090 312 446 01 15

Fax : 0090 312 446 01 16

Seulement en cas d'urgence : 00905397123398

Cordialement,

Ambassade de Côte d'Ivoire en Turquie